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Interpelacje

1. Proszg o infonnacjq, dlaczego sp6lka miejska,,Saniko", zajmuj4ca sig
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Czy brakzysku w tej sp6tce jest
wynikiem zaniigasj umowy z GmtnqMiasta Wloclawek, a4 slabym
zarz4dzantem i niewlaSciwym nadzorem ze strony wla6ciciela. ZaLogai
mieszkafcy miasta s4 zarriepokojeni ,2e s4to dzialania celowe, dq?4ce do
upadlodci tej finny i jej prywatyzacji, co bgdzie niekorzystne zar6wno dla
zalo gi oraz mi e szkarlc 6w.

2. Proszg o informacjp jaki byl stan zatrudnienia rv firmach,,Saniko" sp. zo. o. i
WPK sp. z o. o. na koniec 2018r. Oraz2}L9r. zrczbiciem na pracownik6w
umyslowy ch i frzy cnry ch.

3. Proszg o informacjg w jakich terminach planowane jest przeprou'adzenie
konkurs6w na dyrektor6w plac6wek o$wiatowych, dla kt6rych organem
prowadz4cym jest Gmina Miasto Wtoclawek w latach 2020-2023.
Mieszkancy osiedla przy ul. Ptockiej 127 prosz4 ponownie o likwidacjg
wysepek ograntczaj4cych miejsca parkingowe na wysoko6ci tej posesji.
Likwidujqc wysepki rozgranic zajqce poszczeg6lne zatoki, mozla uzyskai

Mieszkaricy zazamczaprosz4 o zmiang dotycz4c4 parkowania samochod6w na
ulicy Promierurej od ulicy Radosnej w kierunku koSciola Sw. J6zefa. L]lica
Promienna jest doS6 szerok4 arteri4, dlatego proponuj4 parkowanie prostopadle
do osi jezdru, co rtaczf,rie zwigkszailoilc miejsc parkingowych.
Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla Lw szczeg6lno$ci na
odcinku od ulicy Pocztowej do ulicy Lipowej. warunki atmosferyczne s?
sprryjaj1ce dla drogowc6w na prowadzeni e biez4cych napraw.
Proszq o likwidacjg ubytk6w w jezdrnp6lnocnej ulicy Wroniej od ulicy Ok<rzei
do ronda przy Tesco.
Proszg o wypelnienie ubytk6w w jezdni na slcrryZowaniu ulicy Stod6lnej z
ulic4 Okrgzn4.
Mieszkaricy przech odzqcy ulicq Planty pr osz4 o wymian E bq&znaprawg
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starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, nrlaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do ulicy N-aruewszcryzrLa.

l0.Proszg o wyr'6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblizu

skrzyzow arLra z ulicq Zbie gniewskiej .

11. Lokatorzy posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

proszqo wycigcie pochytych drzew (klon6w) majdui4cych sig przedwej5ciem

do budynku.
ll.Proszg o usunigcie dzikiego wysypiska znajduj?cego sig w lesie komunalnym

prry drodze krajowej 91 na wysoko6ci od Sp6ldzielrri Lrwalid6w do ulicy
R6zinowskiej,

l3.Proszg o lilavidacjg dzikiego wysypiska w lasku przy ulicy Szyszkowej

kilkadziesi4t metrSw zaposesj4 o numerze 26.
14. W nviryktz ostatnimi tl:agiczrrymi wydarzeniami dotyczqcymi potr4ceri

pieszych, proszg by przej6cia dla nich byty dobrze oSwietlone, co poprawi

beryieczeristwo.
15.Panie prezydencie, po raz kolejny informujg i proszg o uporz4dkowanie przez

miasto posesj i przy ul. Sw. Arrtoniego 8, podpalanej notoryc nie przez osoby

nadu4rwaj 4ce alkoholu. Okol iczm mieszkancy s? przeraieru i zbulwersowani
brakiem konkretny ch dzialaft ze strony mi asta. Zab eryieczenie prowizoryczne
wejScia na posesjg, wykonane przezMZUKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagroLente dla mienia i os6b.

Z powahantem

Janusz Dgbczyfski
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